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Geacht college, 
 
Naar aanleiding van veelvuldig contact heeft een delegatie van het CDA afgelopen zaterdag 7 
februari een bezoek gebracht aan de bouwhal in Goirle. Daar is uitgebreid gesproken over de 
situatie rond de sluiting van de bouwhal. We hebben geconstateerd dat er bij de diverse 
bouwgroepen van de carnavalsverenigingen en bij het Jeugdvakantiewerk nog veel 
onzekerheid bestaat over de situatie na 1 maart a.s. Nu deze datum met rasse schreden 
nadert, stellen wij vragen aan het college om duidelijkheid te krijgen over de toekomstige 
situatie voor de bouwhal. Daarbij onderstrepen wij dat wij voor de gemeente een verbindende 
rol zien. Eigenaar van de hal blijft immers corporatie Leystromen, gebruikers van de hal zijn 
de bouwgroepen en het Jeugdvakantiewerk. 
 
Voor het Jeugdvakantiewerk geldt dat voor hun bouwactiviteiten de belangrijkste periode van 
het jaar nu aanbreekt. Zij zijn aan het ontwikkelen en bouwen voor een succesvol evenement 
in de zomer. Positief was dat de vertegenwoordigers van het Jeugdvakantiewerk aangaven 
vertrouwen te hebben in een oplossing. 
 

1. Kunt u bevestigen dat u op maandag 9 februari jl. een gesprek heeft gevoerd met het 
Jeugdvakantiewerk over een nieuw onderkomen voor opslag van materialen en hun 
bouwactiviteiten? 

 
2. Zo ja, heeft dit geresulteerd in een bevredigende oplossing voor opslag en bouw voor 

het Jeugdvakantiewerk vanaf 1 maart? En kunt u aangeven wat deze oplossing is? 
 
De vertegenwoordigers van de bouwgroepen van de carnavalsverenigingen gaven aan dat er 
nog veel onduidelijkheid is over waar zij na 1 maart terecht kunnen. Zo zouden de 
verenigingen meerdere opties bekijken, waaronder een duurzame oplossing in de 
mogelijkheid om een nieuwe hal te bouwen op een nog nader te bepalen locatie in Goirle. 
 

3. Trekken Leystromen, de bouwgroepen, gemeente en eventuele andere partijen 
gezamenlijk op om tot zowel een tijdelijke als een duurzame oplossing te komen? 
Kunt u aangeven hoe dit proces verloopt? 

 
4. Kunt u inzicht geven in de resultaten van de zoektocht van de verenigingen voor 

tijdelijke oplossingen dan wel de ontwikkeling van een nieuwe bouwhal (duurzame 
oplossing)? 

 
5. Hebben alle bouwgroepen vanaf 1 maart een locatie waar zij hun materialen op 

kunnen slaan? En waar zij kunnen gaan bouwen aan de wagens voor carnaval 2016? 



 
Daarnaast hebben wij nog enkele vragen over de huidige bouwhal. 
 

6. Leidt het leeg opleveren van de bouwhal nog tot kosten voor de gebruikers van de 
hal of voor de gemeente door bijvoorbeeld het terugbrengen van de hal in de 
oorspronkelijke staat? 

 
7. Weet het college wat Leystromen vanaf 1 maart met de locatie van de bouwhal en de 

hal zelf doen? Zo ja, wat? Zo nee, bent u bereid na te gaan wat de plannen zijn? 
 
 
CDA-fractie Goirle Riel 


